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Rovenský letAK 
Prosinec 2022 

 

 

 

Vážení přátelé - Roveňáci, 
 
zdravím Vás s přáním radostného prožívání adventního času, 

času přípravy na Vánoce, zdravím Vás také na počátku nového 
volebního období zastupitelstva obce, roků 2022-2026. 

 V září jsme zvolili nové zastupitelstvo, ve kterém došlo oproti 
minulému volebnímu období ke čtyřem změnám v řadách 
zastupitelů. Upřímně děkuji zastupitelům, kterým volbami skončil 
mandát, za spolupráci k rozvoji obce. Stávajícím a nově zvoleným 
zastupitelům děkuji za ochotu zapojit se do činnosti pro dobro 
a  rozvoj obce. I přes snahu zařadit ženy na kandidátní listiny obou 
kandidujících uskupení se toto povedlo jen ve velmi malé míře, 
v nově zvoleném zastupitelstvu zastoupena žádná žena není. Věřím, 
že i přes tento hendikep společným úsilím posuneme obec k lepšímu. 
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V návaznosti na rozpracované projekty z minulých let jsou 
priority dány. V první řadě jde o cyklostezku do Zábřeha, na kterou 
máme pro rovenskou část vydané stavební povolení od února 2021. 
Stále čekáme na město Zábřeh, které na svém území zpracovává 
komplexní pozemkové úpravy a následně bude zpracovávat 
projektovou dokumentaci cyklostezky. Termín zůstává stále stejný, 
roky 2023-2024. 

Od prosince začne paní projektantka zpracovávat projekt 
pro vydání stavebního povolení nových chodníků od hřbitova 
směrem na Postřelmov a od Orlovny na Svébohov. 

 K realizaci bude připraven stavební obvod „Nad hřištěm“ 
společně s rozšířením místní komunikace směrem na Svébohov.  

Obec má ve vlastnictví ucelené pozemky pro stavební obvod 
„Amerika,“ je ke zvážení zastupitelstva, v jakém rozsahu tento 
stavební obvod zbudovat. 

Věřím, že se podaří provést úpravu prostor po staré škole 
a  v  okolí kaple vhodným a důstojným způsobem. Současný záměr 
nově zvoleného zastupitelstva obce je zbudovat v tomto prostoru 
hasičskou zbrojnici, čímž vzniká konkurenční návrh proti původní 
variantě zbudování návsi. Je třeba zpracovat nové zadání pro novou 
variantu umístění hasičské zbrojnice a zhotovit novou studii na daný 
prostor. Určitě bychom měli pečlivě vést diskusi v zastupitelstvu 
a  s obyvateli obce, protože volíme mezi variantou technické stavby 
a  veřejným prostorem – návsí, jejíž zbudování se odstraněním 
stavby staré školy nabízí. Na variantě návsi spolupracuje a preferuje ji 
skupina výtvarníků „NASLI SE,“ jejímž vedoucím je František Krňávek.  
Jedinečnou možnost zbudování návsi vítá Ing. Žurek, zpracovatel 
dokumentace na rekonstrukci kaple, a také ji doporučuje zhotovitel 
studie návsi architekt Ivo Skoumal. Určitě by novou hasičskou 
zbrojnici odpovídající parametrům a normám 21. století naši hasiči 
využili. K pečlivému zvážení je, zda máme hledat pro tento objekt jiný 
prostor v obci, nebo ji stavět vedle kaple.  

 Z důvodu velmi špatného technického stavu dřevěných 
konstrukcí báně věže kaple jsme zahájili její generální opravu, která 
spočívá ve výrobě nových tesařských konstrukcí a novém oplechování 
měděným plechem. Tesařské a klempířské práce provádí místní 
řemeslníci. Po zhotovení a instalaci nové báně na věž může být 
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namontován generálně opravený hodinový stroj a spuštěny kostelní 
hodiny. V plánu je také nová střecha na kapli a budově obecního 
úřadu.  

Na novou střechu obecního úřadu je uvažováno umístění 
fotovoltaické elektrárny. Fotovoltaickou elektrárnu o výkonu 19,5 
kWp máme již umístěnu na střeše školní tělocvičny. Dodávky 
elektřiny pro využití školy budou zahájeny po kolaudaci díla a vyřízení 
potřebných dokumentů s ČEZem.  

Vzhledem k současným cenám energií i přes skutečnost, že obec 
má od června 2022 zafixovánu cenu elektrické energie na 3 roky, 
rozhodlo nově zvolené zastupitelstvo obce o provedení rekonstrukce 
veřejného osvětlení. Akce obnáší doplnění a výměnu stávajících 
svítidel za nová úspornější, ledková.  

Dalším důležitým bodem k řešení je, co s Orlovnou. Osobně již 
několik let hledám, jak vhodným způsobem za rozumných podmínek 
převést Orlovnu do majetku obce. Z dlouhodobého hlediska nevidím 
jiný způsob financování provozu, údržby a případné modernizace než 
ve spolupráci s obcí. Musím také říct, že nevidím žádného nástupce, 
který by přebral vedení Orla a starost o majetek, až ve vedení Orla 
Rovensko skončím. Možná uvedený názor někoho překvapí, 
ale  upřímně to takhle cítím a myslím si, že je správné. 

V červnu 2023 ve dnech 24. - 25. je plánována oslava výročí 650 
let výročí vzniku naší obce. Roku 1373 byla učiněna první písemná 
zmínka o obci. V rámci oslav je v plánu možnost prohlídky kaple, 
základní a mateřské školy a v budově obecního úřadu zhlédnout 
výstavu o historii Rovenska. Dále bude v prostorách Orlovny probíhat 
výstava trofejí ulovené zvěře v rámci mysliveckého sdružení Vlčí doly 
se specialitami myslivecké kuchyně.  

Na pódiu u fotbalového hřiště je plánována od 15.00 hodin 
přehlídka hudebních vystoupení dětí v rámci Pohoďáčku festáčku 
s  koncertem skupiny Madalen, od 18.00 hod. vystoupení hudební 
skupiny Stracené ráj a následně bude probíhat taneční zábava 
s kapelou Fofrovanka z Uničova. V neděli od 10.30 hod. bude slavena 
v kostele Narození Panny Marie mše svatá za živé a zemřelé rodáky 
a  obyvatele obce Rovenska. 
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Věřím, že výše napsaným nerozesměji Boha, protože jsem Mu 
a  Vám sdělil plány zastupitelstva. Věřím, že s jeho požehnáním 
se  nám může dílo podařit.  

K nadcházejícím Vánocům nám všem přeji, ať si uvědomíme, 
co  slavíme. Neslavíme žádné Alza Vánoce nebo něco podobného. 
Téměř dva tisíce let slavíme 25. 12. narození Ježíše, toho, kterého 
nám Bůh ve své největší lásce dal. Ježíš je dar (dárek) od Boha, proto 
si v předvečer jeho narození dáváme dárky. Prosím, obdarovávejme 
se dárky v průběhu celého roku (života). Dárky, které jsou z nás – 
úsměv, radost, vlídné slovo, pohlazení, dobré sousedské vztahy, 
odpuštění...  

Děkuji zastupitelům a Vám všem za důvěru, spolupráci a pomoc 
v letošním roce. Přeji nám všem do roku 2023 a let dalších, ať v rámci 
červnových oslav kapela Stracené ráj hraje v Rovensku – „Nalezeném 
ráji“! 

         Josef Šincl, starosta 
 

TJ SOKOL Rovensko z.s.  

S blížícím se koncem roku nastává čas hodnocení činnosti 
a  aktivit naší TJ. 

Naše členská základna má v současné době 31 členů, 10 mužů, 
21 žen. Máme pětičlenný výbor, předsedou TJ je Jan Jedelský. Naši 
členové (někteří i aktivně) se zúčastňují sportovních a kulturních akcí 
pořádaných v naší obci. Spolu s kulturní komisí OÚ jsme uskutečnili 
vycházku na nadhlednu Háječek do Zborova, účastnili jsme se 
vycházky na Drozdovsku Pilu a zájezdu do Vysokých Tater.   

Daří se nám pořádat cvičení starších žen, které není jen pro 
členky. Takže ženy (babičky), které si chcete protáhnout své tělo, jste 
mezi námi vítané. Cvičíme ve středu od 18 hodin ve škole. Plánovaná 
společná vycházka do Jeseníků se nám nepodařila uskutečnit, přesto 
si někteří členové vyšlápli samostatně.    

Již tradičně jsme se zúčastnili zpívání koled Na rybníčku. 
Přejeme všem našim spoluobčanům pěkné a klidné prožití svátků 
vánočních, v roce 2023 zdraví, pohodu a mnoho sportovních 
a  pohybových aktivit. 

     Za TJ SOKOL Dagmar Pelikánová 
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 JUNÁK, Český skaut, středisko Rovensko, z.s.  

 Náš rok 2022 

Pomalu se blíží konec roku a my začínáme bilancovat – ten 
letošní se nám celkem vydařil. 

Máme 45 zaregistrovaných dětí, se kterými se každý pátek 
scházíme na klubovně nebo v tělocvičně ZŠ. Hrajeme sportovní 
i  dovednostní hry, plníme různé úkoly, běháme venku, učíme se 
spolupracovat a připravujeme se na skautské odborné zkoušky. 
To  hlavně vedoucí, kteří se hlásí k Čekatelským zkouškám, které 
na  závěr úspěšně zakončí. 
Z naší činnosti: 

Druhým rokem byl bohužel zrušený Dětský maskový karneval, 
opět zasáhla covidová doba. 

V dubnu jsme pořádali již tradiční Noc s Andersenem. Dvacítka 
dětí nocovala v obecní knihovně a měla k tomu připravený tematický 
program se čtením a zábavnými úkoly. 

7. 5. si družina Lišek vyšlápla do Postřelmova na tradiční pochod 
Postřelmovskou 25, kterou pořádá sousední skautské středisko. 
Hned první víkend v červenci chystáme každoroční Pohádkový les. 
Letos nás navštívil rekordní počet dětí, které se vydaly se svými rodiči 
na trať. Vše se podařilo, počasí vyšlo luxusně a velký dík patří všem, 
co se zapojují a ochotně pomáhají!!  

Vyvrcholením skautského roku je pro nás vždy letní tábor. 
Tentokrát jsme se sice vydali opět do našich oblíbených Heroltic, 
ale  s novým tématem NA DIVOKÉM ZÁPADĚ! 

V termínu 9. - 16. 7. jsme se tak přesunuli do starého městečka 
a snažili se přežít. Při zpětném hodnocení nám vychází tento tábor 
jako jeden z nejlépe zorganizovaných a nejhezčích za dlouhá poslední 
léta. 

Každá družina buduje své město, doluje zlato, staví domy, 
obhospodařuje políčka, musí se postavit banditům, a vším tím 
je  provádí šerif, starosta a další a další role, včetně spřátelených 
Indiánů, kteří nakonec pomohou osvobodit zajatého šerifa. 

Děti tady společně pracují, sportují, baví se a získávají své 
kamarády a  hlavně živé vzpomínky na společně strávené léto. 
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Na 24. 9. byla pro starší skauty vyhlášená celorepubliková akce 
KŘÍŽEM KRÁŽEM. Úkolem je za 24 hodin ujet co nejvíce kilometrů 
vlakem po ČR, navštívit určená místa a splnit zadané úkoly. Naši 
cestovatelé navštívili Prahu, České Budějovice, Plzeň, Karlovy Vary, 
Pardubice a  vrátili se nám v pořádku zpět domů. 

V říjnu se družina Včelek s Katkou a Klárkou vydala na výpravu 
do Olomouce, kde využili pohostinnosti klubovny jednoho z místních 
středisek a přes víkend si děti zahrály spoustu her i po celém městě 
společně s družinami z jiných středisek. 

O podzimních prázdninách byly Fialky na výpravě ve Svitavách. 
Zahrály si hry, prohlédly si město, navštívily bazén a k pobytu využily 
klubovnu místního střediska, kde nejen přespaly, ale také si uvařily. 

Pro nás se koncem roku nic moc nemění, skautský rok probíhá 
podle svých plánů dál a končí opět zase až letním táborem.  

Přejeme Vám, ať si užijete krásné a klidné svátky vánoční 
a  s pevným zdravím se budeme těšit na setkávání při našich dalších 
akcích v roce 2023. 

 
Za vedení střediska 

Adéla Reichstädterová 
 
 

 
KNIHOVNA ROVENSKO 

Opět je tu konec roku a opět hodnotíme. 
Naši čtenáři se pomalu rozrůstají o děti, které si chodí 

pro své první knížky. Uspořádali jsme již tradiční Noc s Andersenem, 
několikrát přišly děti z MŠ a ZŠ. 

S probíhající rekonstrukcí Kaple Narození Panny Marie 
v Rovensku máme v knihovně výstavku. Kdo chce nahlédnout 
do  minulosti a podívat se na dokumenty z věže kaple, přijděte 
se  podívat. Máme otevřeno každou středu od 14 do 17 hodin. 
 Přeji všem pěkné svátky a pevné zdraví, štěstí a spokojenost 
v roce 2023. 

      Božena Sojáková, knihovnice 
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JUDO ROVENSKO  

V září tomu byl rok, co jsme se poprvé začali 
scházet v tělocvičně naší ZŠ a s nadšením zahájili výuku 
japonského bojového umění, olympijského sportu, 

JUDA. Nadšení některým vydrželo, u jiných zase opadlo. Jak se říká, 
pokud chceš začít, potřebuješ nadšení, ale abys vydržel, tak to už 
chce vůli. A ta je u sportu, jako je JUDO, zapotřebí. Po více jak roce 
našeho společného učení se Juda máme dnes dvě tréninkové skupiny. 
S každou se setkávám dvakrát týdně. Momentálně máme 39 aktivně 
sportujících dětí. Tréninky jsou zaměřeny na všeobecný fyzický rozvoj 
cvičenců a sportovní Judo. 
  S prvními mladými sportovci jsme se od března začali účastnit 
turnajů pořádaných ČSJU. Do dnešního dne jich máme za sebou 
celkem 14. Na turnajích se nám daří a většina dětí domů vozí 
medaile. Sami si moc dobře uvědomují, co za jejich úspěchem stojí 
za  ,,dřinu” a že získaná placka je doslova vybojovaná. Hodit 
kamenem umí každý. Zkuste ale hodit s někým, kdo chce hodit s Vámi 
a je na to trénovaný. Účastníme se turnajů všech kategorií nejenom 
v  Olomouckém kraji od těch menších, vhodných především 
pro  nejmladší judisty, až po soutěže ,,bodované,’’ pro závodníky 
,,starší.’’ Zde si mladí judisté mohou vybojovat účast na republikovém 
mistrovství nebo se dostat do krajských výběrů.  

S potěšením bych Vás rád informoval, že závodníci Mirek Blaha 
a Adéla Komárková si během celého roku svým počínáním 
na  turnajích vybojovali účast na Mistrovství ČR. Mirkovi jeho 
premiéra nevyšla podle představ, ale vítej mezi elitou. Adéla 
Komárková na Mistrovství ČR vybojovala medaili stříbrnou, 
a  tak  máme v Rovensku historicky první vícemistryni ČR! JUUUDO 
ROVENSKOO!!! 

Jsem rád za jakékoli úspěchy našich odchovanců a jsem 
přesvědčen, že v naší základně máme spoustu nadějných sportovců, 
kteří nám do budoucna budou s přibývajícími zkušenostmi dělat 
po  celé republice dobré jméno. Nejdůležitější ovšem je, že se děti 
v dnešní době zdravě pohnou, posílí své tělo, mysl a hlavně, 
že  je  to  baví! S takovými je totiž radost pracovat.  
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Děkujeme za poskytnutí možnosti trénovat v tělocvičně ZŠ. Jako 
spolek jsme za toto moc rádi, ale našim tajným přáním je mít 
k dispozici prostor, kde bychom mohli mít své vlastní DOJO. Tím by 
se  mohla ještě zefektivnit příprava, rozšířit členská základna 
a  nabídnout možnost k zdravému pohybu po tatami dalším 
obyvatelům obce Rovenska. Co přinese budoucnost, uvidíme, 
momentálně se snažíme posouvat krok za krokem vpřed, objevovat 
krásy JUDA, poznávat hranice našeho fyzického snažení, a ty společně 
překonávat. 

V případě, že by se k nám Vaše ratolest chtěla přidat, 
nebo  byste nás chtěli na naší cestě jakkoli podpořit, neváhejte nás 
kontaktovat. Sledovat naši činnost a případné úspěchy můžete 
přes  Facebook na stránce JUDO Rovensko. 

Ještě jednou díky všem, kteří nás na naší cestě podporují 
a  i  těm, co do budoucna budou!  

Sportu zdar a JUDU obzvláště!!! 
Jiří Komárek 

 
 

ROVENSKO 

 Děkuje všem za spolupráci a podporu v roce 2022.         
Do roku 2023 přejeme odolnou fyzickou a psychickou kondici, 
radostnou mysl a Pokoj v srdci. 

 
Zveme na OBNOVENÉ turnaje, silvestrovskou oslavu a plesy. 

29.12.2022 od 9.00 hod. badmintonový turnaj smíšených párů 
30.12.2022 od 9.00 hod. nohejbalový turnaj trojic 
31.12.2022 od 18.00 hod. Silvestrovská párty    
    pořádá paní Sittová, rezervace tel. 732 735 495  
28.1.2023 ples SDH Rovensko 
11.2.2023 ostatkový ples, pořádá Orel Rovensko 
12.2.2023 dětský maškarní karneval, pořádá Junák Rovensko 

Josef Šincl, starosta Orla Rovensko 
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SDH ROVENSKO 

Rok 2022 se stal opět rokem “normálním“ a mohli jsme 
se  setkávat na akcích, které pro Vás rádi připravujeme. 

V dubnu to byla přehlídka čarodějů a čarodějnic, 
v červenci jsme společně oslavili 140. výročí založení sboru, v září 
soutěž mladých hasičů v požární všestrannosti a pochod broučků 
a  berušek se spoluprací s místní MŠ. 

Během roku probíhaly i jiné akce, a to podzimní sběr železa, 
kontrola hydrantové sítě obce, začátkem října námětově výchovná 
návštěva MŠ a ZŠ, kde jsme děti i paní učitelky seznámili s prací 
hasičů a jak se mají chovat v krizových situacích. 

Milou činností je trénink mladých hasičů, kterých máme u sboru 
29. Scházejí se během celého roku vždy v úterý, a to na tréninkové 
ploše na hřišti nebo v tělocvičně základní školy. Reprezentují náš sbor 
a zároveň i obec na soutěžích, kde se umisťují mezi nejlepšími. 
O  tom  jsme se mohli přesvědčit i na soutěži u nás. 

Výjezdová jednotka obce, složená výhradně z našich členů, 
zasahovala v letošním roce celkem u 5 mimořádných událostech vždy 
se součinností s ostatními složkami IZS. 

Všem členům, přátelům, vedoucím a rodičům mladých hasičů 
bych rád poděkoval za jejich práci a čas. Přeji krásné prožití 
adventního času a celého roku 2023. 

      Starosta SDH Rovensko Petr Matějíček 

 
Základní škola 
 
I v roce 2022 jsme ve škole pokračovali ve stejném 
směru jako v letech předchozích.  

S ráčkem Roveňáčkem děti putovaly po světadílech a hned 
v lednu jsme dojeli do Austrálie. Projektové dny se už staly tradicí 
naší školy a žáci si je zamilovali. Nejvíce je baví možnost přijít do školy 
v převleku a vžít se do postavy někoho jiného. Být chvíli Australanem 
a lovit bumerangem nebo tančit maorský tanec Haka bylo zábavné. 
Paní kuchařky vydatně pomáhají, a tak v menu nechybělo pštrosí 
vejce a tradiční australská dýňová polévka.  
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Únor se nesl ve znamení sportu. Týdenní lyžařský kurz jsme 
strávili v Kunčicích, kde nás parta úžasných instruktorů naučila 
zvládnout základy lyžování a v pátek už  jsme jezdili z nejvyššího 
kopce všichni včetně školkáčků. Hned po  kurzu a prázdninách nám 
pan Martin Janů s paní Janou Řihánkovou připravili dopoledne 
na  téma olympijských her. 
 V březnu jsme se vrátili v plném nasazení do lavic. Kromě učení 
probíhal ve škole kroužek robotiky s panem Jaškem, oblíbený kroužek 
šití, jógy, čtenářský klub a klub logiky a zábavných her. A protože 
můžeme mnoho věcí ukázat, ředitelé okolních škol se rozhodli 
navštívit naši školu a my se jim náležitě představili. Kromě již zmíněné 
robotiky a šití se ukázali žáci 4. a 5. ročníku s divadelním 
představením, naši mladí judisté prezentovali své mistrovství v nové 
tělocvičně, kroužek logiky předvedl, že naše děti se neztratí 
ani  v matematice. A aby toho nebylo málo, přijeli se k nám podívat 
v  červnu i pracovníci MAS z mnoha evropských států, kteří zde byli 
na  výměnném pobytu. Tentokrát jsme dokonce připravili vystoupení 
v angličtině a sklidili za něj zaslouženou pochvalu. 
 První rok jsme se také chodili učit do nového altánu na zahradě 
školy. Moc dobře se nám tam četlo. Na vyvýšených záhoncích jsme 
si  vypěstovali vlastní jahody, rajčátka, kedlubny i mrkev. Příští rok 
toho zvládneme ještě víc.         

Konec školního roku se nesl ve znamení výletů, pobytů v lese 
nebo spaní ve škole. Prvňáčci byli zaslouženě pasováni na čtenáře 
a  předškoláci zase na školáky. Na závěr roku jsem stihli zahrát ještě 
jedno divadelní představení, tentokrát na Dni mikroregionu 
ve  Svébohově.    

Již pátým rokem pokračujeme v tradici rozloučení s žáky pátého 
ročníku na OÚ Rovensko za přítomnosti pana starosty. Tentokrát 
se  loučení neobešlo bez slz, rozloučili jsme se početnou třídou plnou 
báječných dětí plných elánu a pozitivní energie.  

1. září 2022 jsme přivítali 15 prvňáčků, které bude po celý rok 
provázet p. uč. Pavla Schönová. Druhou třídu s 16 žáky druhého 
a  třetího ročníku vede p. uč. Marcela Riznerová, 10 čtvrťáků a 7 
páťáků si rozdělily p. uč. Jana Balcárková a p. ředitelka Gabriela 
Kubíčková.  
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Jsme rádi, že jsme mohli i v tomto roce otevřít přípravnou třídu 
základní školy pro 8 dětí, které připravuje p. uč. Eva Salingerová. 
Dvě  oddělení školní družiny navštěvuje 45 dětí, které vedou 
vychovatelky Martina Herynková a Bronislava Morávková. 
Pedagogický sbor základní školy doplňují asistentky pedagoga Květa 
Dědičová a Barbora Balcárková. 

Ve školní jídelně se o nás báječně starají paní kuchařky Pavlína 
Wagnerová a Kateřina Paprsková pod vedením paní Zdeňky Šinclové. 
Vaří nejen všem školním dětem, ale také 52 dospělým strávníkům. 
O  pořádek a čistotu v celém objektu se starají paní školnice Pavla 
Indrová a Olga Králová. 

 
 
Mateřská škola 

 
Mateřskou školu i v letošním roce navštěvuje 35 dětí, o které 

ve  dvou třídách pečují paní učitelky Alice Šínová, Šárka Tempírová, 
Anna Řezníčková, Kateřina Krobotová a paní asistentka Jana Jílková.  

Snažíme se pro děti připravovat pestrý program. Těšíme 
se  na  zajímavé hosty, které v rámci seznamování se s povoláním 
pozveme do projektu Křeslo pro hosta.  Ve spolupráci s SDH 
Rovensko jsme se s povoláním hasič nejen seznámili, ale děti si mohly 
nacvičit požární poplach a prohlédnout požární zbrojnici. V říjnu také 
pochodovaly s broučky v lampionovém průvodu a vydaly 
se  za  dobrodružstvím do Afriky v Muzejíčku v Šumperku. Starší děti 
se  zapojily do lekcí plavání a navštěvují keramiku v Zábřehu. Děti 
bude pravidelně navštěvovat a číst jim před spinkáním čtecí babička 
paní Maruška Krobotová. Také se těšíme na spolupráci nejen s místní, 
ale i zábřežskou knihovnou, chystáme se do kina, do divadla 
i  na  koncerty. Jsme otevření každé výzvě, která nás může 
obohacovat.  

 
Přejeme všem krásné prožití vánočních svátků a v novém roce 

mnoho radosti, pevné zdraví, úsměvy v srdci a na tvářích. 
 
Mgr. Gabriela Kubíčková, Mgr. Pavla Schönová,  
Bc. Kateřina Krobotová 
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INFORMAČNÍK 

* Svoz separovaného odpadu – plastů v roce 2023, vždy ve 
středu   co 3 týdny. Termíny svozů:  11.01.2023/ 01.02.2023/ 

22.02.2023/ 15.03.2023/ 05.04.2023/ 26.04.2023/ 17.05.2023/ 
07.06.2023/ 28.06.2023/ 19.07.2023/ 09.08.2023/ 30.08.2023/ 
20.09.2023/    11.10.2023/    01.11.2023/    22.11.2023/    13.12.2023. 
 
Pozor změna vývozu popelnic - domovního odpadu bude v prosinci 
2022 mimořádně v úterý 27.12.2022!!!  
* Svoz dom. odpadů – vývoz popelnic v roce 2023, vždy v pondělí   
co 3 týdny. Termíny svozů: 
16.01.2023/ 06.02.2023/ 27.02.202/ 20.03.2023/  
10.04.2023 - státní svátek, termín bude upraven/  
01.05.2023 - státní svátek, termín bude upraven/       22.05.2023/ 
12.06.2023/ 03.07.2023/ 24.07.2023/ 14.08.2023/ 04.09.2023/ 
25.09.2023/   16.10.2023/    06.11.2023/     27.11.2023/    18.12.2023.  
 

* Tříkrálová sbírka bude v naší obci probíhat návštěvou skupinek 
koledníků v domovech dárců v sobotu 7.1.2023. 

 
ODPADOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ 

                  Vyzývám všechny obyvatele k odpovědnému 
ekologickému přístupu k životnímu prostředí 
a  svědomitému třídění odpadů. V roce 2023 je nastaven 

limit pro odpad v popelnicích na 180 kg/osoba/rok. Při překročení 
tohoto limitu platíme za uložení na skládce místo 500,-Kč/t - 1000,- 
Kč/t.  Prosím o využití rezerv, které ve třídění plastů, skla, papíru 
a   kovů máme. Tímto způsobem můžeme udržet a mírnit navyšování 
ceny za odpady, cena dle zákona může být až 1200,-Kč/občan. 
V Rovensku od 1.1.2023 činí 570,- Kč. 

 
 

Josef Šincl, starosta 

Za obsah jednotlivých příspěvků v tomto letáku zodpovídají jejich autoři. 
Prostřednictvím e-mailu je možné vyjádřit Vaše připomínky, náměty a postřehy. 

Obec Rovensko 59, 789 01 Zábřeh, tel. 583 412 222 
obec@ rovensko-morava.cz 
www.rovensko-morava.cz 


